

《单词百科:geothermal是什么意思?geothermal怎么发音?geothermal的解释和用法》

英语单词geothermal是什么意思?geothermal怎么读?geothermal怎么发音?简答网为您整理了geothermal的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



geothermal怎么读

geothermal的读音:[d i: θ :ml]

geothermal的意思

1、adj.地热的，地温的，地热（或地温）产生的；

geothermal的相关词组

1、geothermal energy 地热能；

2、geothermal brine 地热卤水;

geothermal的近义词

1、geothermic adj.地热的;

geothermal的双语例句

1、Tianjin is normal geothermal area . Geothermal anomaly is formed due to geological structure and hydrodynamic conditions.

得出结论:天津地区属于地热正常区,只有在一定的构造条件和水动力条件下,才能形成局部的地热异常区.

2、The Aleutian Islands have some of the best geothermal , wave and wind possibilities in the world.

如果成功的话,他将会带来翻天覆地的影响.

3、We don't hear much about geothermal energy, but it already being used around the world.

我们不常听说地热能,但它已在全球广泛使用.

4、Geothermal energy is a way to generate electricity from heat stored deep in the Earth.

地热能是地底深处储藏的热能,可用于发电.

5、All experimental investigations about the geothermal conditions are based on measurements of original rock temperatures.

有关地热条件的所有实验研究都是建立在测量原始岩体温度的基础上.

6、Geothermal gradient and its distribution was obtained based on the geothermal testing data.

根据地温测试资料,讨论了地温梯度和各研究层现代地温分布的态势.

7、Unlike solar and wind energy, geothermal energy is always available, 365 days a year.

不同于太阳能与风能的是地热能一年365天,天天都能够利用.

8、One form of these geothermal energy.

其中有一种形式叫作地热能.

9、 Here in China the most intensive group of volcanoes and geothermal hot springs.

在这里有中国最密集的火山群和地热温泉.

10、 Google's new investments will be put into geothermal research.

谷歌的新投资将会投入到地热研究中.

11、 Solar, geothermal , and nuclear energy will play a large role in the years to come.

在今后的年代里, 太阳能、 地热能和核能将起到重大的作用.

12、 The designed descaling apparatus has been applied in geothermal system and good results have been achieved.

所设计的除垢器已用于地热水系统,防垢效果显著.

13、 Thermal conduction: thermal conductivity, and heat evenly applied to geothermal laying.

导热保暖: 导热性好, 散热均匀,适用于地热铺设.

14、 Most geothermal power plants in the future will be binary plants.

将来大多数地热电站都会采用双循环的方式发电.

15、 It will provide a scientific basis for the rational exploitation and utilization of the geothermal field.

在此基础上提出该地下热水系统的成因模式,为地热田的进一步合理开发利用提供了依据.

16、 There are three types of geothermal power plants : dry steam , flash, and binary.

地热电站有三种类型: 干蒸汽发电, 注水发电和双循环发电.

17、 Geothermal resources information system based on Mapgis is an important technical approach for geothermal resources management.

地热资源信息系统是地热资源管理的重要的技术手段.

18、Geothermal resources, as a clean resource, is been more attention. It is power resource in Ngari.

地热资源作为一种清洁能源在人们环保意识越来越强烈的今天也受到越来越多的关注.

以上是简答网为您整理的geothermal怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/geothermal>

